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Akademický senát Stavebnej fakulty Slovenskej technickej univerzity v Bratislave 

 
Z Á P I S N I C A  č .  0 4 / 2 0 2 4  z o  z a s a d n u t i a  

A k a d e m i c k é h o  s e n á t u  S v F  S T U  v  B r a t i s l a v e  
d ň a  2 0 . 0 9 . 2 0 2 4  

konaného o  8:00 hod. v zasadačke dekana Stavebnej fakulty STU v Bratislave 
 

Schválený program rokovania: 

 

1.          Otvorenie zasadnutia, prezentácia  
2.          Voľba skrutátorov, overovateľov zápisnice a členov sčítacej komisie pre tajnú voľbu  člena 

predsedníctva AS SvF a  doplnenie členov  AS SvF do stálych komisií AS SvF 
3.           Schválenie programu zasadnutia  
4.           Schválenie zápisnice zo zasadnutia AS SvF zo dňa 14.06.2024  
5.           Kontrola úloh a uznesení  
6.           Voľba člena Predsedníctva AS SvF  zo študentskej časti AS SvF (tajná voľba) 
7.           Doplnenie členov  AS SvF do stálych komisií AS SvF (tajná voľba) 
8.           Rozpis dotácie na rok 2024 (na schválenie) 
9.           Podnety k zvyšovaniu kvality vzdelávania na SvF STU (informácia)  
10.         Z vyšších orgánov  
11.         Rôzne 
 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia, prezentácia 

Zasadnutie Akademického senátu SvF STU v Bratislave (ďalej AS SvF) otvoril a viedol predseda AS SvF 
doc. Ing. Ján Erdélyi, PhD. Na úvod privítal senátorov a prizvaných účastníkov rokovania AS SvF – dekana,  
prodekanov a tajomníka. Podľa prezenčnej listiny bolo prítomných 22 členov AS SvF, prezentovalo sa 22 
členov. AS SvF bol uznášaniaschopný a zasadnutie bolo otvorené.  

Prezentácia:  
Počet členov zamestnaneckej časti:       20    
Počet prítomných členov zamestnaneckej časti:                                 15 
Počet členov študentskej časti:     10 
Počet prítomných členov študentskej časti:                                              7  
Ospravedlnení: doc. Ing. Alena Golian Struhárová, PhD.,  Mgr. Pavla Balážová,  Mgr. Barbora Bartolčičová, 
PhD., doc. Ing. Roman Výleta, PhD., Ing. arch. Katarína Minarovičová, PhD.,  Ing. Matúš Tomaščík,  Bc. Samuel 
Rosinský a Alexej Zelenaj. 
Členstvo v AS SvF zaniklo Ing. Nore Naddourovej, náhradníčka Ing. Dominika Húdoková. 
 

Prezenčná listina zo dňa 20.09.2024 je priložená k originálu zápisnice. 

 

K bodu 2: Voľba skrutátorov, overovateľov zápisnice a členov sčítacej komisie pre tajnú voľbu člena 
predsedníctva AS SvF a doplnenie členov AS SvF do stálych komisií AS SvF 

Za skrutátorov boli navrhnutí: Bc. Tamara Šimkaninová a Ing. Peter Trudič.  
Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Ing. Mária Füri, PhD. a Ing. Róbert Fencík, PhD. 
Za členov sčítacej komisie boli navrhnutí: prof. Ing. Viktor Borzovič, PhD., doc. Ing. Marek Macák, PhD. a Ing. 
Adam Tarana. 

 

Návrh uznesenia č. 20 AS/24 
AS SvF schvaľuje Bc. Tamaru Šimkaninovú a Ing. Petra Trudiča za skrutátorov. 

Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:                                            30   Počet hlasov za:                        22  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:                 22  Počet hlasov proti:                     0  
 Zdržali sa hlasovania:                 0 
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Výsledok hlasovania: uznesenie č. 20 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 
 
Návrh uznesenia č. 21 AS/24 
AS SvF schvaľuje Ing. Máriu Füri, PhD. a Ing. Róberta Fencíka, PhD. za overovateľov zápisnice. 

Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                        22 
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               22  Počet hlasov proti:      0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 21 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 

Návrh uznesenia č. 22 AS/24 
AS SvF schvaľuje za členov sčítacej komisie prof. Ing. Viktora Borzoviča, PhD., doc. Ing. Mareka Macáka, PhD. 
a Ing. Adama Taranu. 

Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                        22 
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               22  Počet hlasov proti:      0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 22 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 

 

 

K bodu 3: Schválenie programu 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že program zasadnutia bol senátorom zaslaný 05.09.2024 
elektronicky. Predsedovi AS SvF nebol doručený do začiatku zasadnutia v písomnej forme žiadny návrh na 
doplnenie programu.  
 
Predseda AS SvF sa opýtal, či má niekto návrh na zmenu poradia jednotlivých bodov programu zasadnutia. 
Nikto z prítomných nemal návrh na zmenu poradia bodov programu. 
 
Následne predseda AS SvF dal o programe zasadnutia hlasovať. 
 

Návrh uznesenia č. 23 AS/24 
AS SvF schvaľuje program zasadnutia bez pripomienok. 
 
Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         22  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               22  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 23 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 

 K bodu 4: Schválenie zápisnice zo zasadnutia AS SvF zo dňa 14.06.2024 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že k obsahu zápisnice neboli doručené predsedovi AS SvF žiadne 
námietky a pripomienky.  
 
Návrh uznesenia č. 24 AS/24 
AS SvF schvaľuje zápisnicu zo zasadnutia AS SvF zo dňa 14.06.2024 bez pripomienok. 
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Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         22  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               22  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 24 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 

 

K bodu 5: Kontrola úloh a uznesení 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že z predchádzajúceho zasadnutia AS SvF nevyplynula žiadna úloha 
definovaná uznesením. Úloha,  v súvislosti s otvoreným listom  „Podnety ku zvyšovaniu kvality vzdelávania 
na SvF STU“  je zaradená ako samostatný bod rokovania. 
 

K bodu 6: Voľba člena Predsedníctva AS SvF zo študentskej časti AS SvF (tajná voľba) 

Členke Predsedníctva AS SvF Ing. Nore Naddourovej zaniklo členstvo v AS SvF, nakoľko úspešne ukončila svoje 
doktorandské štúdium. Na jej miesto nastúpila náhradníčka Ing. Dominika Húdoková. Na uvoľnené miesto 
v Predsedníctve AS SvF bolo potrebné zvoliť nového člena predsedníctva zo študentskej časti AS.  
Na úvod predseda AS SvF pripomenul, že úlohou Predsedníctva AS SvF je najmä: 

- pripravovať zasadnutia Akademického senátu SvF STU, 

- riadiť prácu komisií vytvorených Akademickým senátom SvF STU, 

- podávať výklad vnútorných predpisov fakulty, ktoré schválil Akademický senát SvF STU, 

- plniť ďalšie úlohy podľa poverenia Akademického senátu SvF STU. 

Predseda AS SvF vyzval plénum aby podávali návrhy na kandidátov. Navrhnutý bol Bc. Samuel Klimík. Keďže 
žiadne iné návrhy kandidátov neboli, predseda AS SvF ho vyzval aby sa k navrhovanej nominácii vyjadril. Bc. 
Samuel Klimík s nomináciou súhlasil.     
 
Predseda AS SvF požiadal o prípravu hlasovacích lístkov a informoval senátorov v zmysle čl. 10 bodu 8 
Rokovacieho poriadku AS SvF STU v Bratislave o priebehu  tajného hlasovania a spôsobe označenia 
hlasovacích lístkov.  
 
Následne požiadal senátorov aby sa prezentovali. 
 
Priebeh tajného hlasovania: 
Počet členov AS SvF prítomných na hlasovaní: 22 
Počet hlasovacích lístkov odovzdaných voličom: 22 
Počet hlasovacích lístkov odovzdaných voličmi : 22 
Počet platných hlasovacích lístkov: 22 
Počet neplatných hlasovacích lístkov: 0 
 
Výsledok tajného hlasovania : 
 

Navrhovaný člen predsedníctva AS SvF ZA PROTI Zdržalo sa 

 Bc. Samuel Klimík 22 0 0 

 
Uznesenie č. 25 AS/24 
AS SvF zvolil v tajnom hlasovaní  za člena Predsedníctva AS SvF pre funkčné obdobie 2023-2027 Bc. Samuela 
Klimíka. 
 
Výsledok tajného hlasovania: uznesenie č. 25 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF 
prítomných na hlasovaní. 
 
Predseda AS SvF zablahoželal Bc. Samuelovi Klimíkovi za zvolenie a poprial veľa úspechov v tejto funkcii. 
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K bodu 7: Doplnenie členov AS SvF do stálych komisií (tajná voľba) 

Predseda AS SvF informoval prítomných senátorov, že AS SvF má dvoch členov za študentskú časť 
nezaradených do stálych komisií AS SvF. Ing. Dominika Húdoková a Bc. Samuel Rosinský pred zasadnutím AS 
SvF informovali predsedu AS SvF, že majú záujem o prácu v Pedagogickej a vedeckovýskumnej (PaVV) komisii.   
Predseda AS SvF ich voľbu akceptoval a dal o zaradení do PaVV komisie AS SvF hlasovať.   
 
Predseda AS SvF požiadal o prípravu hlasovacích lístkov a informoval senátorov v zmysle čl. 10 bodu 8 
Rokovacieho poriadku AS SvF STU v Bratislave o priebehu  tajného hlasovania a spôsobe označenia 
hlasovacích lístkov.  
Následne požiadal senátorov aby sa prezentovali. 
 
Priebeh tajného hlasovania: 
Počet členov AS SvF prítomných na hlasovaní: 22 
Počet hlasovacích lístkov odovzdaných voličom: 22 
Počet hlasovacích lístkov odovzdaných voličmi : 22 
Počet platných hlasovacích lístkov: 22 
Počet neplatných hlasovacích lístkov: 0 
 
Výsledok tajného hlasovania : 
 

Navrhovaný člen PaVV komisie ZA PROTI Zdržalo sa  

Ing. Dominika Húdoková 22 0 0 

Bc. Samuel Rosinský 22 0 0 

 
Uznesenie č. 26 AS/24 
AS SvF schválil v tajnom hlasovaní zaradenie Ing. Dominiky Húdokovej a Bc. Samuela Rosinského  do 
Pedagogickej a vedeckovýskumnej komisie AS SvF pre funkčné obdobie 2023-2027. 
 
Výsledok tajného hlasovania: uznesenie č. 26 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF 
prítomných na hlasovaní. 
 
Obom členom AS SvF predseda zablahoželal k zaradeniu do PaVV komisie a poprial úspešnú spoluprácu. 
 

K bodu 8: Rozpis dotácie na rok 2024 (na schválenie) 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že návrh rozpisu dotácie na rok 2024 bol senátorom zaslaný spolu s 
pozvánkou 05.09.2024 elektronicky. 
Je to druhá verzia, pôvodná bola z rokovania AS SvF dňa 14.06.2024 stiahnutá. 
Predseda AS SvF požiadal pána dekana, ako predkladateľa, aby senátorov informoval o predloženom 
materiáli.  
Pán dekan informoval senát, že v druhej verzii návrhu rozpisu dotácie na rok 2024 je prepočítaná hodnota 
KIVČ-u podľa jednotlivých stupňov štúdia. Na základe výsledkov výpočtu dosahu hodnoty KIVČ-u na vykázané 
činnosti pedagogiky a VVČ, zostáva pre návrh rozpisu dotácie pomer pedagogiky a VVČ ako po 
predchádzajúce roky 50/50. S týmto pomerom pedagogiky a VVČ sa bude uvažovať pri návrhu rozpisu dotácie 
aj pre ďalšie roky dovtedy, kým výpočet KIVČ-u nepreukáže výrazný rozdiel v tomto pomere. Zároveň pán 
dekan prisľúbil, že ak dôjde k takejto výraznej zmene, najprv sa bude rokovať o metodike rozpisu dotácie. 
 
Ekonomická komisia (EK) AS SvF predložený návrh rozpisu dotácie na rok 2024 prerokovala na svojom 
zasadnutí  10.09.2024 za prítomnosti dekana, predsedu AS SvF a tajomníka fakulty. Predsedníčka EK 
informovala o priebehu a výsledkoch rokovania EK. Záver: EK odporúča schváliť predložený návrh Rozpisu 
dotácie na rok 2024 bez pripomienok väčšinou hlasov členov EK prítomných na zasadnutí.     
 
Predseda AS SvF otvoril k uvedenému bodu diskusiu. 
 
Doc. Hruštinec úvodom poďakoval v prvom rade prod. Makýšovi, že pôvodný materiál predložený do AS SvF 
dňa 14.06.2024 stiahol, zároveň poďakoval dekanovi a tajomníkovi fakulty za to, že tento návrh prehodnotili 



5 
 

a predložili na opätovné schválenie do AS SvF. Avšak podotkol, že nesúhlasí ani s novou predloženou 
metodikou, ktorá je podľa jeho názoru v rozpore s metodikou MŠ SR a STU. 
Dekan reagoval, že metodika MŠ sa mení každým rokom, postupovať v zmysle metodík MŠ ale aj STU vidí ako 
veľký problém. Bola zrušená 30%-ná fixácia.  
Prodekanka Hlavčová informovala senátorov, že bude iniciované stretnutie k úprave metodiky VVČ, nová 
úprava prejde cez jednotlivé grémiá dekana a bude schvaľovaná na  poslednom zasadnutí AS SvF ešte v tomto 
roku. 
 
Prof. Sandanus sa opýtal na tarifné platy a koľko doktorandov sme prijali na tento akademický rok. 
Dekan reagoval, že tarifné platy sú garantované zo zákona, tajomník poukázal na to, že bude potrebné zapojiť 
iné zdroje financovania. 
Prodekan Makýš podal informáciu o prijatých doktorandoch, z plánovaných 40-tich miest je do tejto chvíle 
potvrdených cca 30. Prof. Sandanus mal otázku, ako budú použité financie pridelené na tých neobsadených 
10 miest? Prečo tieto ušetrené peniaze na doktorandoch na nepoužijú v tom istom zdroji? 
 
Doc. Hruštinec poukázal na tabuľku Tovary a služby (TaS), podľa jeho názoru je plánovaných 50,- tis. Eur pri 
súčasnej inflácii málo.  
Dekan vysvetlil, že suma 50,- tis Eur bola na TaS ponechaná aj na ďalšie roky z toho dôvodu, že niektoré 
katedry nedokázali pridelené prostriedky dočerpať v danom roku.   
 
Prof. Petráková vyjadrila názor, že vedúci katedier by mali v prípade zjavne slabých a nedostačujúcich 
výsledkov svojich zamestnancov túto situáciu riešiť pohovorom. 
 
Na záver diskusie dal predseda AS SvF o predloženom materiáli hlasovať.       
   
Uznesenie č. 27 AS/24 
AS SvF schvaľuje Rozpis dotácie na rok 2024 bez pripomienok. 
 
Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         1 9 
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               22  Počet hlasov proti: 1 
 Zdržali sa hlasovania: 2 

 
 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 27 AS/24 bolo schválené väčšinou hlasov členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 

K bodu 9: Podnety k zvyšovaniu kvality vzdelávania na SvF STU (informácia) 

Predseda AS SvF na úvod uviedol, že dňa 06.06.2024 bol dekanovi fakulty doručený otvorený list „Podnety 
k zvyšovaniu kvality vzdelávania na SvF STU“, ktorý podpísalo 35 signatárov. Na vedomie bol zaslaný 
predsedovi AS SvF, ktorý na ostatnom zasadnutí AS SvF dňa 14.06.2024 túto tému otvoril. Predsedníčka PaVV 
komisie AS SvF zbierala podnety od senátorov a následne 10.09.2024 zasadala PaVV komisia, na ktorej sa  
rokovalo o možnostiach.  
 
Nakoľko predsedníčka PaVV komisie sa ospravedlnila zo  zasadnutia AS SvF, poverila doc. Šuleka aby 
senátorov informoval o priebehu a záveroch rokovania PaVV komisie.   
Predseda AS SvF vyzval doc. Šuleka, aby stručne informoval senátorov. 
Zasadnutia PaVV komisie dňa 10.09.2024 sa zúčastnili 4 členovia PaVV komisie, prizvaní boli dekan, prodekan 
Makýš, predseda a podpredseda AS SvF. 
Komisia prerokovala pripomienky a podnety, ktoré boli doručené predsedníčke komisie v nadväznosti na 
diskusiu, ktorá vznikla počas zasadnutia AS SvF STU dňa 14.06.2024 ohľadom otvoreného listu vedeniu 
fakulty s podnetmi na zvyšovanie kvality vzdelávania. Vedenie fakulty vysvetlilo svoj postoj k niektorým 
podnetom, diskutovalo sa najmä o výhodách a nevýhodách znovuzavedenia prijímacích konaní. Vedenie 
fakulty predstavilo svoju víziu podpory študentov najmä prvého ročníka tak, aby nestratili motiváciu, aby si 
osvojili efektívne študijné návyky a zžili sa s fakultou. 
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Z diskusie vyplynulo, že fakulta nemôže suplovať nedostatky stredoškolského vyučovacieho systému, ale 
zároveň sa môžu hľadať možnosti, ako študentov lepšie informovať o uplatniteľnosti v praxi, o špecifikách 
jednotlivých profesií a ako ich lepšie motivovať.  

Následne predseda AS SvF otvoril k tomuto bodu diskusiu. 
 
Prodekan Makýš uviedol, že sa uskutočňujú na fakulte doplňujúce kurzy organizované KMaDG a KJAZ, 
certifikát znalosti a tiež sa osvedčili kurzy slovenského jazyka. R-STU organizoval sériu prednášok, na tému 
motivácie, úvodu do štúdia, základných informácií o štúdiu, informácie sú dostupné na webovej stránke.        
 
Dekan potvrdil, že o zavedení prijímacích konaní vedenie fakulty neuvažuje.  
 

K bodu 10: Z vyšších orgánov 

1/ Dekan informoval senátorov, že Kolégium rektora STU sa konalo dňa 11.09.2024. Bol prerokovaný Návrh 
smernice rektora Školné a poplatky spojené so štúdiom na STU na akad. rok 2025/2026, návrh Dodatku č. 3 
k smernici rektora číslo 3/2023-SR Školné a poplatky spojené so štúdiom na STU na akad. rok 2024/2025, 
Harmonogram prijímacieho konania na STU na akad. rok 2025/2026, Barcelonská deklarácia – participácia 
STU v Bratislave a  Manažment štrukturálnych fondov a mechanizmus zapájania sa do výziev v podmienkach 
STU. Bližšie informácie na stránke R-STU: 
https://www.stuba.sk/buxus/docs/stu/informacie_o/stu/organy_akademicke_samospravne/zasadnutia_kr
/Vypis-2024-09-11.pdf 
 
2/ Prodekanka Gajdošová dala do pozornosti senátorom informáciu, že R-STU organizuje konferenciu 
„Learning and Teaching Forum 2024“, ktorá sa uskutoční  dňa 7.11.2024 v aule Akademika Bellu na našej 
fakulte. Jedná sa o podujatie pre pedagógov a študentov zamerané na spôsoby inovovania a zlepšenia úrovne 
pedagogického procesu.  
 
3/ Prorektor STU prof. Stanko informoval senátorov o uskutočnených akciách STU, ktoré úzko súviseli s našou 
fakultou. A to: 

- otvárací ceremoniál Letnej univerziády SR 2024 organizovanej Slovensku technickou univerzitou v 

Bratislave, dňa 3.9.2024 v aule Akademika Bellu (B101), 

- slávnostné zhromaždenie akademickej obce pri príležitosti otvorenia akademického roku 

2024/2025 a  udelenie Dr. h. c.  L. A. Kovácsovi a Z. J. Pudlowskému a slávnostná imatrikulácia 

prvákov, dňa 16.09.2024 v aule Akademika Bellu (B101). 

Prorektor prof. Stanko uviedol, že obidve akcie mali silnú účasť a boli hodnotené veľmi dobre.   
 
4/ Informácie z Rady vysokých škôl SR neboli žiadne, nakoľko Rada nezasadala. Prof. Stanko informoval 
o online zasadnutí predsedníctva Rady vysokých škôl SR. 
 
5/ Podpredseda AS SvF na úvod informácií z  AS STU uviedol smutnú správu o úmrtí predsedu AS STU 
prof. Ing. Františka Janíčka, PhD. ktorý zomrel 1.9.2024. Senátori si následne uctili jeho pamiatku minútou 
ticha.   
Najbližšie zasadnutie AS STU je plánované na 25.09.2024 a na programe bude voľba nového predsedu AS 
STU. 
Podpredsedníčka AS STU JUDr. Zajacová doplnila informácie, ktoré bude potrebné v tejto súvislosti riešiť na 
najbližšom zasadnutí AS STU.       
   
 

K bodu 11: Rôzne 

 
1/ Doc. Venglár mal otázku na prodekana Makýša, či sa v súvislosti s rektorským voľnom dňa 7.11.2024 
a dekanským voľnom dňa 31.10.2024, (v obidvoch prípadoch sa jedná o štvrtok), uvažuje o úprave rozvrhu?   
Prodekan Makýš uviedol, že sa uvažuje v jednom z uvedených termínov o presune rozvrhu z utorka na 
štvrtok. 

https://www.stuba.sk/buxus/docs/stu/informacie_o/stu/organy_akademicke_samospravne/zasadnutia_kr/Vypis-2024-09-11.pdf
https://www.stuba.sk/buxus/docs/stu/informacie_o/stu/organy_akademicke_samospravne/zasadnutia_kr/Vypis-2024-09-11.pdf
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2/ Ing. Füri mala dotaz na prevádzku fakulty, či sa v súvislosti s nahlasovanými poruchami žalúzií 
v kanceláriách na jednotlivých katedrách, začalo niečo konať. Tajomník uviedol, že  požiadavky na opravu boli 
odoslané na firmu Ingsteel. Budú sa v dohľadnej dobe riešiť. 
  
3/ Predseda AS SvF informoval senátorov o novovymenovaných docentoch SvF,  ktorými sa stali členovia AS 
SvF - doc. Funtík, doc. Macák, doc. Venglár a o novovymenovaných profesoroch SvF, ktorými sa stali prof. 
Gajdošová, prof. Borzovič a prof. Kalús. Predseda AS SvF všetkým srdečne zablahoželal k úspechu. 
  
Predseda AS SvF na záver všetkým prítomným poďakoval za účasť, poprial všetkým príjemný začiatok 
semestra a zasadnutie AS SvF ukončil. 
 
Najbližšie zasadnutia AS SvF je naplánované na 25.10.2024 o 8:00 hod. 
 
 
 
 
Zapísala: A. Urbanovská 
 
                                                                                                                         doc. Ing. Ján Erdélyi, PhD.                     
                                                                                                                                predseda AS SvF                                             
Overovatelia:  
 
                    Ing. Mária Füri, PhD. 
 
                              Ing. Róbert Fencík, PhD. 


